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Närvarande   

Ordförande Iris Johnsson, PRO Ledamot Jan-Erik Nordgren  

Vice ordförande Bo Werner SPF  

Ledamot Lilian Nenzén, PRO  

Ledamot Gun Hjorter, PRO  

Ledamot Nils Thulén, PRO  

Ledamot Lennart Söder SPF  

Ledamot Karl Nordlander PRO  

Ledamot Sven Larsson  

 

 

Anmält förhinder: Mats Dahlbom  

 

I tjänsten närvarade: Kristina Haraldsson, sekreterare för rådet och  

Avdelningschef Gunnel Dahlin (delvis).  
 

1. Sammanträdets öppnande 

Ordförande öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  
 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 
 

3. Val av justerare 

Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner. 
 

4. Besök av Micasa Carina Söderlund och medarbetare   

Hon berättar om planer för åtgärder. Gård 1 och 3 får nya växter, 

växthus och  en gotlandsgunga. En uteplats med grill iordningställs 

utanför entrén till Närakuten. Gård 2 finns det inte pengar till att 

rusta upp nu. Ritningar och informationsplansch finns inne på servi-
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cehuset om de planerade upprustningsplanerna. Idéer och förslag 

har tagits fram i samråd med servicehuspersonalen. Karl Nordlander 

framför att det skulle behövas en gårdskarl för att hålla ordning i 

utemiljön. Det kastas sopor och annat skräp som blir liggande ute. 

Micasa svarar att det finns personal anlitad av Micasa som håller 

ordning och städar.  

Fråga och diskussion från rådet om husets återkommande vatten-

skador. Är det inte dags för stambyte? Saknas det pengar beroende 

på försäljning av fastigheten till Micasa från Svenska Bostäder. 

Gunnel informerar om att det blir ett möte med Micasa och stads-

delsförvaltningen i fastighetsfrågorna. Hon återkommer till pensio-

närsrådet med mer information efter detta. Bo Werner påpekar att 

det är viktigt att förhandlingar mellan fastighetsägaren och förvalt-

ningen kommer till stånd för underhållsbehoven. Anpassning och 

omflyttning  av befintliga lägenheter och lokaler är också på gång. I 

hus nr 7 planeras för att ett kontorsplan inrättas under våren. Under 

kommande möte i maj kommer Gunnel att återkomma med vad som 

förändras vad gäller både lokaler och äldreomsorgens hela verk-

samhet.  

Karl Nordlander tog vidare upp att bilar med transporter står på 

tomgång utanför entrén till servicehusrestauranten. Carina Söder-

lund tar med sig detta för åtgärd. Rådet tackade slutligen för infor-

mationen från Micasa och hoppades på att behövliga  förbättrings-

åtgärder i fastigheten verkställs. 

 

5. Godkännande av Stadsdelsnämndens pensionärsråds protokoll 

Föregående protokoll från 2008-01-31 godkändes. 

 

6. Anmälan av inkomna protokoll 

Inga protokoll inkomna. 

Sven  Larsson  redogjorde därefter om översiktligt om huvudinne-

hållet i KPR-protokoll från dec 2007 fram till nu.  

-Rådet efterfrågade en beskrivning av arbetsuppgifter och organisa-

tion för det nya bedömningskansliet.  

-SPR framhöll att tre dagars svarstid på erbjudande av äldreboende 

är för kort tid och borde vara sju dagar istället.  

 

7. Rapporter och skrivelser 

Balanslistan gicks igenom och justerades, se vidare bilaga 1 i proto-

kollet.  
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-Tidigare MAS Birgitta Carlander avtackades den 3/3 med presen-

ter,sång skriven av Bo Werner samt tal av Gunnel Dahlin, Bo Wer-

ner och Sven Larsson.  

-Rådets remissvar gällande köhanteringssystem för boende utdela-

des till rådets medlemmar.  

-Gunnel föreslog att rådet skulle bjuda in den nya stadsdelsdirektö-

ren. Iris Johnsson åtog sig att kontakt och bjuda in henne. 

-Information och utbildning i kommunens nya riktlinjer för bi-

ståndshandläggning i äldreomsorgen efterfrågades. Nämndsekrete-

rare Kicki Haraldsson åtog sig att informera rådet vid möte i augus-

ti. 

 

8. Information från Stadsdelsnämndens sammanträde samt öv-

rig information från förvaltningen  

Rådet föreslog att Sara Vigebo skulle redogöra för kostprojektet och 

andra kostfrågor vid möte med SDN.  

     

 9 Övriga frågor 

    Iris Johnsson redogjorde för innehåll ur en rapport från socialdemo-

kraterna med titeln Hur mår Stockholm? I Spånga/Tensta sker en-

dast en marginell ökning av antalet äldre. Ekonomin i stadsdelen 

bedöms som stram och effektiviseringar är nödvändiga. 87% av 

vårdbiträdespersonalen har utbildning. Inköp av ekologiska livsme-

del kan bli betydligt högre än 10% som idag. Det görs investeringar 

i parkmiljöerna med 3,3% av den totala budgeten.  

    Iris gör en sammanställning av rapporten till rådets kommande 

möte. 

    

    Sven Larsson rapporterade om att närtrafiken  i stadsdelen som ef-

terfrågats i över tio år av många äldre nu är beslutad. En linje ska  

inrättas. Ett informationsmöte om detta äger rum den 12/3 på Fri-

stad servicehus. 

     

    Enligt Karl Nordlander finns felaktig skylt kvar på Tenstagången 32 

om att biståndshandläggare har sitt kontor kvar där. Kicki åtog sig 

att undersöka saken. 

     

    Föreningens Bibliotekets Vänner i Tensta inbjudan till författarträff 

med Maja Lundgren i Tensta Kulturkafé klockan 18:00 den 26/3 

meddelades mötesledamöterna.    
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     10. Mötet avslutades 

     Ordföranden avslutade mötet. 

     Bilaga: 

     Balanslista 

 

      

 

     Vid protokollet 

      …………………………………. 

      Kristina Haraldsson 
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Bilaga 1 till SPR.s sammanträdesprotokoll 2008-01-31 

 

Balanslista Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 
 

Ärende Sakkunnig Uppföljning Kommentar 

Trygghets-ringning 

Guldkant 

Samverkansgrupp 

Sven Larsson 

 

 

Iris Johnsson 

Varje sammanträde se protokoll 

Utemiljön Samtliga le-

damöter 

Varje sammanträde se protokoll 

Nya stadsdelsdirek-

tören 

 SPR mötet den 

10/4 

Iris Johnsson 

bjuder in till 

kommande möte 

Framtiden Äldreborgarråd 

Eva Samuels-

son 

Lämna gärna frå-

gor till BoW. inför 

möte med 

Eva Samuelsson 

Bo Werner bju-

der in till något 

möte under vå-

ren 2008 

Träff med lands-

tingets primärvård 

gällande föränd-

ringar 

vårdcentrals-

chef Lena Lai-

tinen 

 Kommer på mö-

tet den 10/4 

Hjälpmedelsinstitu-

tet 

 

  Se protokoll 

2007-11-08 

 

 

Rådet skall utse sakkunniga för de frågor som förs upp på balanslistan. 

Den som utses som sakkunnig ska bevaka att goda frågor och goda 

idéer följs upp. Balanslistan skall vara en stående punkt på rådets 

sammanträden. 

 

 

 

Justerarnas sign.                                                 Utdragsbestyrkande 
 


